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ZAPISNIK 
 
 

sa 8. sjednice Odbora za nekretnine, koja se održala dana 28.11.2023. godine 
(UTORAK) u Gradskoj vijećnici Grada Preloga, Glavna 35, Prelog, s početkom u 

18,15 sati.   
 
 
SJEDNICI SU PRISUTNI ČLANOVI ODBORA: 
 

1. Nikola Madić, predsjednik, 
2. Natalija Mirić, članica, 
3. Božidar Glavak, član, 
4. Pavao Ružman, član.  
5. Anica Naranđa, predsjednica Mjesnog odbora Prelog 

 
SJEDNICI NIJE PRISUTAN: Nino Marđetko, predsjednik VMO Draškovec  
 
SJEDNICI SU JOŠ PRISUTNI: Ljubomir Kolarek (gradonačelnik Grada Preloga), Đuro 
Ujlaki (predsjednik Gradskog vijeća), Zdravko Kvakan (vijećnik Gradskog vijeća Grada 
Preloga), Željko Poredoš (pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i financije) i 

Miljenka Radović (pročelnica Upravnog odjela za upravu i društvene djelatnosti). 
 
 
Predsjednik Odbora Nikola Madić otvara 5. sjednicu Odbora za nekretnine te 
predlaže sljedeći dnevni red: 

 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Prijedlog Zaključka o kupnji nekretnina u k.o. Draškovec.  
2. Prijedlog Zaključka o prodaji stanova u vlasništvu Grada Preloga u 

višestambenoj građevini u Prelogu izgrađenoj pod Programu POS-a.  
3. Prijedlog Zaključka o zamjeni stanova.  
4. Prijedlog Zaključka o prodaji zemljišta na području Industrijske zone u Prelogu - 

Istok.  
 

Članovi Odbora za nekretnine JEDNOGLASNO prihvaćaju tako predložen dnevni red. 
 
 
Prelazi se na rad po utvrđenom dnevnom redu. 
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TOČKA 1. 

 
Prijedlog Zaključka o kupnji nekretnina u k.o. Draškovec sa obrazloženjem, članovi 
Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje.  
 
U raspravi su sudjelovali gradonačelnik Ljubomir Kolarek te Božidar Glavak.  
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Zaključka o kupnji nekretnina u k.o. Draškovec te se utvrđuje 
kupoprodajna cijena nekretnine u visini od 40.000,00 eura. 

 
 

TOČKA 2.   
 
Prijedlog Zaključka o prodaji stanova u vlasništvu Grada Preloga u višestambenoj 
građevini u Prelogu izgrađenoj pod Programu POS-a sa obrazloženjem, članovi Odbora 
dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje.  
 
U raspravi su sudjelovali gradonačelnik Ljubomir Kolarek, Pavao Ružman te Božidar 
Glavak.  
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Zaključka o prodaji stanova u vlasništvu Grada Preloga u 
višestambenoj građevini u Prelogu izgrađenoj pod Programu POS-a. 

 
 
 

TOČKA 3.   
 
Prijedlog Zaključka o zamjeni stanova sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz 
poziv na sjednicu. 
 
Miljenka Radović je podnijela uvodno obrazloženje.  
 
Rasprave nije bilo.  
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Zaključka o zamjeni stanova. 
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TOČKA 4. 

 
Prijedlog Zaključka o prodaji zemljišta na području Industrijske zone u Prelogu - Istok sa 
obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na sjednicu. 
 
Gradonačelnik Ljubomir Kolarek je podnio uvodno obrazloženje. 
 
Rasprave nije bilo.  
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE 

na prijedlog Zaključka o prodaji zemljišta na području  
Industrijske zone u Prelogu - Istok. 

 
Dovršeno u 18,30 sati.       
 
                                                                                         Predsjednik: 
 

                                      Nikola Madić  


